



SAINT JOHN

WEEKLY CONSTRUCTION UPDATE

Utilities & Infrastructure Services
Services d'utilité publique et d'infrastructure
(506) 658-4455 / service@saintjohn.ca
<http://www.saintjohn.ca>



Construction Update/Nouvelles hebdomadaires

April 16, 2021/ le 16 Avril 2021

Drive with Caution or Use Alternate Routes
Police Will Be Monitoring Traffic
Expect Traffic Interruptions

Conduisez prudemment ou utilisez un trajet de rechange
La police surveillera la circulation
S'attendre à des interruptions de la circulation

CITY OF SAINT JOHN PROJECTS

NEW/NOUVEAU

<p><u>Contract 2020-01: Waterloo Street (Haymarket Square to Castle Street) – Water, Sanitary and Storm Sewer Renewal and Street Reconstruction</u></p> <p>Beginning: Week of April 19, 2021 - The work will involve the renewal of the watermains and sanitary and storm sewer mains as well as full street reconstruction on Waterloo Street from Haymarket Square to Castle Street. This project will also involve the reconfiguration of the Waterloo Street/Haymarket Square intersection. During construction sections of Waterloo Street will be closed to through traffic. Local access will be maintained but delays should be expected. Please obey traffic signage or choose an alternate route.</p> <p>Anticipated Completion: October 1, 2021</p>	<p><u>Contrat 2020-01 : Rue Waterloo (de Haymarket Square à la rue Castle) – Renouvellement d'une conduite d'eau, d'égout sanitaire et pluvial, et réfection de la rue</u></p> <p>Début : Semaine du 19 avril 2021 - Les travaux porteront sur le renouvellement des conduites maîtresses et des conduites, d'égout sanitaire et pluvial, ainsi que la réfection de toute la rue Waterloo, de Haymarket Square à la rue Castle. Ce projet comprendra également la reconfiguration de l'intersection de la rue Waterloo et de Haymarket Square. Pendant les travaux, les tronçons de la rue Waterloo seront fermés à la circulation. L'accès local sera maintenu, mais des retards devraient être prévus. Veuillez respecter les panneaux de signalisation routière ou choisir un autre itinéraire.</p> <p>Achèvement prévu : 1^{er} octobre 2021</p>
<p>CONTINUING/ENCOURS:</p>	